
 

PROTOKOLL Styrelsemöte Helsingborgs Yacht Club 

 

Dag   2023-09-12 

 

Tid   18.00-20.30 

 

Närvarande  Pierre Werner  

   Lennart Holm 

   Louise Lundquist 

   Göran Andersson 

   Jens Rönnow 

 

Anmält förhinder  

 

 

 

§ 73   Mötets öppnande 

 

Louise Lundquist förklarade mötet för öppnat. 

 

§ 74   Val av justeringsman 

 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Pierre Werner 

 

§ 75   Ekonomi 

 

Lennart redogjorde för ekonomin i HYC, resultat som förväntat, inga avvikelser eller något av 

betydande påverkan. Förslag att höja båtplatsavgifterna med 25% kommer att läggas fram på 

kommande årsmöte. 

 

§ 76   Säkerhet 

 

Diskussioner fördes kring de problem med säkerhet som varit.  

Båtägarna uppmanas att meddela kansliet stöld eller försök till stöld. 

Vidare deltar styrelsen i samarbetsforum med övriga hamnar i närområdet samt polisen. Veckovis 

statistik över anmälda inbrott skickas från polisen till styrelsen. 

Jens kommer att delta vid ”Stöldkonferens” anordnad av Skånes Båtförbund den 23 september. 

Beslut:  

- att starta om den arbetsgrupp som diskuterades vid vårens möte. Jens och Göran kallar. 

2 medlemmar har anmält sitt intresse men fler behövs för att driva frågan. 

- Låta arbetsgruppen inhämta offert på system för kameraövervakning. 

- Ansöka om tillstånd för kameraövervakning hos Länsstyrelsen. 

- Vid möte med HHAB/Hbg stad åter diskutera möjligheter till grindar låsta nattetid.  

- Låta arbetsgruppen utarbeta ett förslag till vakt/rondering. 

 

§ 77  Inspektion Miljöförvaltningen 

 

Vid inspektionen 12 september framkom synpunkter på vår källsortering och frågor ställdes 

avseende rapportering till Naturvårdsverket gällande farligt avfall (görs av NSR och Ohlssons). 

Rutin för ”Miljöolycka ” efterfrågades, finns på kansliet och skickas till Miljöförvaltningen. 

Ny ”Saneringslåda” är beställd, placeras vid tankstationen. 



§ 78  Elanläggningen 

 

Lennart har varit i kontakt med Beas och Tallywebb avseende el-stolpar, Beas är att föredra då de 

har 6 uttag per stolpe. Kostnad ca 250000kr per brygga. El-anläggningen på N-bryggan kontrolleras 

13 september, därefter åtgärdas uppkomna anmärkningar. Möte med hamnen om fördelning av 

kostnader för el-åtgärder, fredag 22 september. 

 

§ 78  Tallywebb 

 

Betalningsfunktionen förenklad, fungerar nu mycket bättre. Inga klagomål har inkommit sean 

omprogrammeringen. 

 

§ 79  Årsmöte 2023 

 

Datum för årsmötet är fastställt till 21 november, mötet hålls i klubbhuset. Kallelse och tillhörande 

handlingar ska skickas ut senast 2 veckor före mötet. Eventuella motioner ska vara inkomna senast 

4 veckor före mötet. 

 

§ 80  Information från Valberedningen 

 

Valberedningen vill utöka styrelsen från 5 till 7 personer, för närvarande är det svagt intresse. 

 

§ 81  Avstämning inför ”Söndagsfika” 

 

Söndagsfika med styrelsen planeras till den 24 september i klubbhuset: 

- presentation av arrendeavtalet. 

- hamnkaptenernas verksamhet. 

- säkerhet/vaktgång. 

 

§82  Torrsättning 

 

Torrsättning planeras till lördagen den 21 oktober, start från söder kl.08.00. Ambitionen är att ha 

framme en karta med ungefärlig placering en vecka före lyft. Teckningslista samt regler för 

torrsättning anslås i klubbhuset. Betalning görs senast en vecka före lyft till HYC: s PG 15 43 96-6 

Kostnader enligt nedan: 

- lyft inkl. miljöavgift,  2000kr 

- plats på kajen,   600kr 

- plats i mastskjulet,  600kr 

 

§ 83  Övrigt 

 

- Lennart har deltagit vid möte i Skanörsammankallat av ”Sveriges gästhamnar” ämnet var 

hamnsamverkan i södra Sverige. 

- Höstfest 14 oktober, Randi meddelas. 

- Ordningen i klubblokalen måste förbättras, inte minst inför kommande uthyrning av lokalen. 

Var och en som besöker lokalen har ansvar för att städa undan och ev. diska efter sig. 

- Nya medlemmar skall ha ett dokumenterat båtintresse, om inte så nekas medlemskap. 

 

Protokollförare   Ordförande    Justeras 

 

 

Jens Rönnow    Louise Lundquist   Pierre Werner 


